
Østbirk Idrætsforening 

 

Referat af bestyrelsesmøde den  
Deltagere: Else (petanque), Kaj (tennis), Søren (web), Torben S. (løb), Martin (fodbold), Carsten (cykling), 

Pia (håndbold) samt fra bestyrelsen: Torben B., Poul, Torben P., Emma og Gudrun (gymnastik og referent) 

Afbud fra Henrik (badminton) og Bent (atletik) 

Fraværende: Kirsten 

Dagsorden: Behandling: Ansvarlig for 

opfølgning: 

 Torben S. takkede for udnævnelse til Årets leder. 

Han var meget glad og taknemmelig for æren, som 

han gerne ville viderebringe til løbeudvalget og 

dets mange stabile trænere. 

 

1. Bestyrelsen orienterer Formanden takkede for en fin personalefesten og 

arrangørerne for en flot afvikling.  

Pia Grøn-Nielsen har henvendt sig ang. linedance. 

Gymnastikudvalget behandler henvendelsen. 

Folkene bag initiativet Out-door fitness har 

indsamlet 85.000 kr. – bestyrelsen aftaler et møde 

med initiativtagerne. 

Torben bad udvalgene overveje ønsker til 

redskaberne, så alle behov kan blive tilgodeset. 

Emnet tages op på næste fællesmøde. 

Mødet med Lars Christiansen forløb fint. 260 

betalende (275 i alt). Overskud på 15-17.000 kr. 

Samarbejdet har været en succes, og foreningerne 

er enige om at gå sammen om et andet arrangement 

senere. Der er enighed om at lade overskuddet stå 

til et senere arrangement (Brugernævnet skal dog 

undersøge, om det er en mulighed for deres 

vedkommende). 

 

 

 

Gymnastikudv. 

 

 

 

 

Alle 

2. Generalforsamling Generalforsamling 19. marts kl 19.00. Opfordrede 

alle til at møde op. 

Alle !! 

3. Webmaster Intet  

4. Økonomi Intet  

5. Nyt for afdelingerne Tennis: Sæsonen er ved at slutte indendørs i 

Skanderborg. Mangler tilbagemelding på 

stormskaden på tennisanlægget. Ville gerne lave en 

aftale om selv at lave reparationerne mod, at 

forsikringen betaler materialerne. Materialerne vil 

koste 6-7.000 kr. Kaj kontakter Kirsten for at få 

sagen afsluttet. 

Petanque: Der har igen været hærværk på huset ved 

 

 

 

 

 

Kaj 

 

 



banerne. Det bringes i orden inden vinterspil 9. 

marts. Spændt på, om folk kan finde ud af at 

tilmelde sig via conventus. 

Håndbold: Vokser – en masse børn, U6 og U8 er 

begge med 40 børn. U16 er også blevet dannet, og 

der er eftertilmeldt både et senior herre- og 

damehold. 

Aktivitetsmøde i marts. Birthe og Dorte træder ud 

af udvalget. JHF har ændret turneringsstrukturen, så 

det kolliderer endnu mere med fodbold end hidtil, 

men der er et godt samarbejde med fodboldafd. Vil 

tage det op på næste JHF-møde. 

Opvarmning på scenen inden træningstimen – det 

giver masser af aktivitet, og der er mange 

mennesker, når der spilles kampe.  

Brædstrup har henvendt sig om samarbejde om 

U14, U16 og U18. Drøftes i udvalget. 

Herrerne ligger til oprykning til Jyllandsserien. 

Cykling: Flere tyvstartede sæsonen i søndags. 4-5 

mountainbike-ryttere mødes en gang om ugen, men 

det har været svært at få flere med. Spinning i 

Gedved kører fint. Sæsonstart 30. marts. Harzen-

turen er udsolgt – ca. 30 tilmeldt. Forslag fra 

løbeafdelingen om et arrangement: duathlon -

power-man (cykling-løb) – er foreløbig på 

idéstadiet. Der er DM i holdløb omkring Horsens – 

ØIF-cykling vil måske engagere sig i afviklingen. 

Ønske om et skab til cykelafdelingen - Torben B. 

påtager sig opgaven. Målet er at runde 50 

medlemmer i 2014. 

Fodbold: Udendørs sæsonen ved at starte op. 

Opstartsmøde med 35 trænere og ledere. Udvalget 

har fastsat et fast månedligt møde. 2 nye i udvalget 

Gitte Neve (materialeansvarlig) og Martin 

Abildgaard (pigeansvarlig) – er nu 7-8 i udvalget. 

Er ved at planlægge Italiensturen til efteråret. 

Planlagt microskole i maj, pigeraket i august og 

hjemmekampsdag i september. Trailergaarden Cup 

7-9. marts. Pigeafdelingen vokser flot. 

Løb: Arbejder på 1-2 løbearrangementer i år. Har 

netop startet ny sæson. Ca. 100 mødte op, heraf en 

del nye. Har startet power walk – 20 mødte op, men 

alle fortsætter ikke at fort sætte. Flot sammenhold 

mellem trænerne, især mellem de kvindelige, der 

har været på lejr sammen.  

Gymnastik: Opvisning den 22. marts med indbudte 

hold, bl.a. DGI’s aspiranthold. Udvalget reduceres 

efter opvisningen til 2 medlemmer, hvorfor der er 

udsendt nødråb til alle gymnastikadresser i 

conventus. Det har givet flere henvendelser, som 

har bedt om info om arbejdsopgaverne. 

Har haft færre børnehold i denne sæson, men flere 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben B. 

 



store hold –et ekstra voksenhold – sammen antal 

aktive, dog med flere voksne og færre børn. 

Gymnastiksalen for lille til de store hold, derfor 

behov for flere instruktører/flere hold eller 

begrænsetantal deltagere på flere hold. 

Web: Conventus - ved oprettelse af holdene skal 

brugerne huske aktivitetsangivelse. Ellers tæller 

holdene ikke med i statistikken. 

Sidst indtastede mailadresse bruges, hvis et medlem 

bruger flere adresser. 

6. Fællesmøder i 2014 Næste fællesmøde: 23. april.  

Øvrige datoer fremgår af januar-referatet. 

 

7. Eventuelt Formanden blev opfordret til at udsende 

indkaldelser via conventus. 

Else takkede løbeafdelingen for indlæg til 8752 – 

efterlyste tilsvarende aktivitet fra de andre udvalg 

og især fra bestyrelsen. 

Deadline er fastsat til 10. i måneden, men stof kan 

indleveres senere, hvis redaktionen ved, at det 

kommer. Bladet laves normalt i perioden 15. – 20. i 

måneden. 

Torben P. opfordrede til at sende projekter ind til 

Brugsen for at få del i Brugs-pengene. Der er 3 

projekter ad gangen til afstemning. 

Ansøgningsskema til at få et projekt med hænger i 

Brugsen.  

 

 


